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Verslag	dorpsgesprek
Aanwezig:	13	mensen	in	het	huis	van	Albert	en	Carlina	

Marie-Fleur,	Margo	en	Aart	vertellen	waar	deze	avond	over	gaat:	kunnen	we	tot	de	oprichting
van	een	vereniging	voor	het	dorp	komen?	De	enquête	eind	vorig	jaar	gaf	immers	aan	dat	meer
dan	de	helft	van	43	dorpsbewoners	die	reageerden,	dat	een	goed	idee	vond.	Maar	zijn	er
genoeg	mensen	die	in	een	verenigingsbestuur	willen	plaatsnemen?
	
Rob	Stam	vertelt	over	de	stichting	Het	Dorp	Velsen,	alle	fases	die	sinds	de	oprichting	in	1967
gepasseerd	zijn	en	de	activiteiten	die	naast	de	oorspronkelijke	doelstelling	(monumentale
karakter	dorp	behouden	etc.)	zijn	aangevangen.	Het	bestuur	is	zich	de	laatste	tien	jaar	meer
gaan	richten	op	bijeenkomsten	die	de	onderlinge	band	van	de	bewoners	versterken,	op	het
welkom	heten	van	nieuwkomers,	op	een	website,	op	een	nieuwsbrief,	op	het	aanleggen	en
bijhouden	van	een	adressenbestand,	op	rondleidingen	door	het	dorp,	een	door	900	mensen
gedeelde	Facebook-pagina	en	op	nog	meer	zaken:	publicaties	over	geschiedenis	van	het
dorp	zijn	bijvoorbeeld	in	aantocht.	En	dat	was	allemaal	naast	de	oorspronkelijke	taak,	zoals	dat
de	stichting	een	stem	blijft	houden	in	verbouwingsplannen	van	huizen	in	het	dorp.	Er	was
trouwens	in	het	verleden	een	groepje	bewoners	die	zich	de	Vrienden	van	het	dorp	noemden
en	indertijd	activiteiten	voor	en	door	bewoners	organiseerde.
	
Waardevol	is	dat	tussen	maart	2023	en	maart	2024	een	aantal	thema’s	die	in	het	dorp	leven,
zijn	verzameld.	Dat	is	dankzij	een	voorbereidingsgroep	die	ook	voor	deze	avond	tekende.	Denk
bij	die	thema’s	aan	de	toekomst	van	het	raadhuis,	de	energietransitie	en	isolatie	van
woningen,	de	verduurzaming	in	het	algemeen,	de	overlast	(van	vissers,	dealers,	het	geluid
van	de	overkant	van	het	kanaal,	de	hondenpoep),	de	groenvoorziening	en	hoe	we	de
geschiedenis	bewaren.	De	stichting	Het	Dorp	Velsen	is	overigens	al	20	jaar	samen	met	de
stichting	’s	Gravenlust	bezig	om	met	de	gemeente	Velsen	tot	een	plan	voor	het	Raadhuis	te
komen.	En	duidelijk	is	dat	dit	al	veel	en	veel	te	lang	duurt.	Ook	de	verduurzaming	in	en	van	het
dorp	had	al	eerder	de	aandacht	van	een	aantal	dorpsbewoners	en	zal	binnenkort	weer	een
vervolg	krijgen,	o.a.	door	zitting	te	nemen	in	een	gemeentelijke	commissie	Monumenten	en
verduurzaming.
	
Maar	als	het	dan	over	een	vereniging	gaat,	moet	gezegd	worden	dat	er	geen	aanmeldingen	van
bewoners	zijn	om	deel	te	gaan	uitmaken	van	een	verenigingsbestuur.	Bovendien	kent	het
huidige	bestuur	van	de	stichting	op	dit	moment	nog	maar	twee	leden.	En	alle	aanwezigen
erkennen	dat	twee	‘lichamen’,	een	stichting	en	een	vereniging,	te	veel	van	het	goede	zijn	in	een
betrekkelijk	klein	dorp	als	het	onze.
	
Na	allerlei	opmerkingen	over	en	weer,	is	de	mening	van	de	aanwezigen	dat	het	beter	is	het
bestuur	van	de	stichting	te	versterken	met	één	of	twee	mensen	die	de	participatie	van	de
bewoners	gaan	stimuleren,	hoe	die	ook	vorm	gaat	krijgen.
	
En	misschien	kan	de	behoefte	aan	vereniging	ook	vorm	krijgen	door	in	elk	geval	één	keer	per
jaar	(en	misschien	wel	twee	keer)	alle	bewoners	bijeen	te	roepen	en	een	goed	gesprek	te
hebben	over	hoe	het	gaat	in	het	dorp	en	wat	nodig	en	wenselijk	is.	Daarmee	krijgt	de	stichting
ook	een	gezicht	dat	doet	denken	aan	een	vereniging.
	
De	algehele	mening	is	dat	de	stichting	die	veel	doet,	sowieso	meer	zichtbaar	kan	en	moet
worden	voor	nieuwe	en	bestaande	bewoners.	Ook	een	nieuwsbrief	zou	daarin	van	grote
betekenis	kunnen	zijn.	Loes	en	Margriet	willen	die	graag	weer	oppakken.
	
Tenslotte	biedt	Margo	aan	om	in	het	stichtingsbestuur	plaats	te	nemen	en	daar	te	kijken	hoe
wat	in	het	afgelopen	jaar	(maart	2023	tot	maart	2024)	ontdekt	en	geleerd	is,	ook	vorm	kan
krijgen	in	bestuurlijke	taken.
		
Het	huidige	bestuur	van	de	stichting	zal	bezien	hoe	de	doelstelling	van	de	stichting	uitgebreid
kan	worden	met	wat	op	deze	en	eerdere	bijeenkomsten	duidelijk	werd.	Zie	dit	in	eerdere
verslagen.	En	hiermee	is	het	werk	van	de	voorbereidingsgroep	gedaan.

Namens	de	voorbereidingsgroep
Margo,	Marie-Fleur	en	Aart

reageer

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@dorpvelsen.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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